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Drazí přátelé, kteří se snažíte být nejmocnějšími na planetě Zemi, 

ten, kdo je nejmocnější – Bůh – své činy neskrývá. Proč to děláte? Několik oficiálních 

prohlášení, které nikdo nemohl označit za dezinformace, bylo smazáno. 

Bill Gates je smutný z toho, že samotný virus, zejména varianta Omicron, je vlastně vakcína, 

tzn. „Vytváří imunitu na bázi B- a T-buněk a může se dostat skrz lidi snadněji, než bychom 

mohli my s naší vakcínou." Řekl to v Berlíně 18. února 2022. Ale právník Reiner Fuellmich 

tyto takzvané vakcíny nazval 5. února 2022 smrtící experimentální injekce. Ať jsou tedy Bill 

Gates a Boris Johnson, Klaus Schwab, generální ředitelé farmaceutických společností, které 

tyto smrtící experimentální injekce vyrábějí, a šéf Světové zdravotnické organizace stíháni za 

genocidu. 

 

V ohromujícím 46stránkovém právním podání k Mezinárodnímu trestnímu soudu dne 6. 

prosince neohrožený právník a sedm žadatelů obvinili Anthonyho Fauciho, Petera Daszaka, 

Melindu Gatesovou, Williama Gatese III a dvanáct dalších z četných porušení Norimberského 

kodexu. Ty zahrnovaly různé zločiny proti lidskosti a válečné zločiny, jak je definují Římské 

stanovy, články 6, 7, 8, 15, 21 a 53. 

 

Důležité webové odkazy1 ,2 ,3 

 

Kromě čtyř hlavních představitelů bylo jmenováno dvanáct dalších, včetně generálních 

ředitelů předních vakcinačních korporací a vedoucích pracovníků v oblasti zdravotnictví, kteří 

se zodpovídají za Spojené království. 

 

• Albert Bourla, generální ředitel společnosti Pfizer 

• Stephane Bancel, generální ředitel společnosti Moderna 

• Pascal Soriot, generální ředitel společnosti  Astra Zeneca 

• Alex Gorsky, generální ředitel společnosti Johnson and Johnson  

• Tedros Adhanhom Ghebreyesus, generální ředitel WHO 

• Boris Johnson, Ministerský předseda Spojeného království 

• Christopher Whitty, hlavní lékařský poradce Spojeného království  

• Matthew Hancock, bývalý ministr zdravotnictví a sociální péče Spojeného království 

• Sajid Javid, současný ministr zdravotnictví a sociální péče Spojeného království 

• June Raine, Výkonný ředitel vládní Agentury Spojeného království  pro léky a 

zdravotnické produkty  

• Dr. Rajiv Shah, President Rockefellerovy nadace 

 
1 https://www.riotimesonline.com/brazil-news/modern-day-censorship/covid-19-pharmaceutical-giants-gates-

fauci-uk-officials-accused-of-crimes-against-humanity-in-international-criminal-court-complaint/ 
2 https://dailyexpose.uk/2021/12/10/uk-team-file-complaint-of-crimes-against-humanity-with-the-international-

criminal-court/comment-page-1/ 
3 https://leohohmann.com/2021/12/17/whistleblower-activists-file-complaint-with-international-criminal-court-

alleging-big-pharma-gates-fauci-uk-officials-committed-crimes-against-humanity/#more-8418 
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• Klaus Schwab, President Světového ekonomického fóra 

Dr. Rajiv Shah, který pracoval pro Gates Foundation od roku 2001, byl v roce 2007 jmenován 

Světovým ekonomickým fórem „Mladým  Globálním  Lídrem“. Nyní předsedá 

Rockefellerově nadaci, skupině financující ID2020 spolu s Gates Foundation. 

 

Zdroj: 

Gates, Fauci a Daszak byli obviněni z genocidy u soudu4 

 

* 

To je velmi důležitá informace o ID 2020. Porovnejme konkrétní podobnost s tím, co uvádí 

WHO – rozhodně ne náhoda. 

„Žádná vláda, společnost ani agentura nemůže tento problém vyřešit sama. Nastavení 

budoucího kurzu digitální identifikace a procházení souvisejících rizik je výzvou, která 

vyžaduje trvalou spolupráci a globální partnerství.“5 

 

WHO: Proč mezinárodní pandemický nástroj?  

Pandemie COVID-19 je celosvětovou výzvou. Žádná jednotlivá vláda ani instituce nemůže 

čelit hrozbě budoucích pandemií sama.“6 

Tvrzení, které je lží, potvrdila BBC 2. února 2022: 

„Virus dostalo (záměrně) 36 mladých, zdravých a neočkovaných dobrovolníků v nemocnici 

Royal Free v Londýně.“7 To schválila etická komise. 

Následující – zdroj: také James Corbett:  

Herman Gref (výkonný ředitel Sberbank; Světové ekonomické fórum - Davos)8 měl na 

starosti v podstatě nastavení počátečních peněz a nastavení logistiky pro vytvoření produktu 

zvaného Sputnik V. Poté dostal exkluzivní kontrakt na přepravu prvních asi osmi nebo devíti 

milionů dávek těchto injekcí po celém Rusku. Další důležitou postavou je Kirill Dmitriev 

(mladý globální vůdce Světového ekonomického fóra, 2009).* Rusko přijalo nátlakovou 

politiku, která v podstatě donutila Rusy, aby si vybrali mezi svým živobytím a 

injekcemi. To platí i pro možnost studia na vysoké škole. Rusko zavedlo biometrické 

karty pro školáky, kde musí být otisk dlaně, sken rohovky. Totalitní systém QR kódů - 

 
4 https://www.thedesertreview.com/opinion/columnists/gates-fauci-and-daszak-charged-with-genocide-in-court-

filing/article_76c6081c-61b8-11ec-ae59-

7718e6d063ed.html?fbclid=IwAR1G8eHwx1Vv2UY8SEwE7owjc99VEHasz8IkRXfPFlsdkwEKzC-GuohAf0s 
5 https://id2020.org/alliance 
6 https://www.consilium.europa.eu/en/policies/coronavirus/pandemic-

treaty/?fbclid=IwAR2MRr8632NWY2hcTkIaWyKO5hqLX8lgf02ifRh35ecuuu5xT2DddS0GbRU 
7 https://www.bbc.com/news/health-60229388 
8 https://www.sberbank.com/investor-relations/ir/news/article?newsID=6268-1-

2&blockID=7&regionID=77&lang=en&type=NEWS 
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omezování osobní svobody. Ruská vláda nemá systém hlášení nežádoucích účinků vakcín 

(VAERS), který je ve Spojených státech. Pokud by se tedy Vladimir Putin dostal k soudu, 

nemělo by to být primárně za útok na Ukrajinu, ale za genocidu na ruském obyvatelstvu. A 

určitě zákulisní hráč Anatolij Tobiáš, který stojí i za Sputnikem V. Pokud je generální ředitel 

společnosti Astra Zeneca, která v Rusku vyrobila Sputnik V, souzen za genocidu (jak jsem 

uvedl v souvislosti se Spojeným královstvím), musí to být rovnocenné. Anatolij Tobiáš je 

dokonce Putinovým zvláštním velvyslancem pro změnu klimatu – k tomuto tématu se ještě 

dostanu (dále: Klimatická neděle). 

 

Klaus Schwab smazáním svých oficiálních prohlášení ukazuje, že vše je lež. 

Klaus Schwab řekl: „Jednou z nejvýznamnějších a vzrušujících transformací způsobených 

pandemií byl náš přechod ke všemu digitálnímu, v našem profesním i osobním životě. To se 

ve velmi krátké době změnilo a technologie byla klíčová, protože jsme společně zvládli krizi 

Covid-19. Tento posun paradigmatu k digitálu dále zdůraznil roli kybernetické bezpečnosti 

jako našeho globálního veřejného statku. Uprostřed pandemie dokonce kyberzločinci 

spěchali, aby využili zvýšené zranitelnosti a zvýšeného používání. Světové ekonomické 

fórum nedávno zveřejnilo výhled rizika Covid-19. Třetí největší obavou společnosti, která se 

výzkumu účastnila, je nárůst kybernetických útoků. Všichni o tom víme, ale stále nevěnujeme 

dostatečnou pozornost děsivému scénáři složitého kybernetického útoku, který by vedl k 

úplnému zastavení dodávek elektřiny, dopravy, nemocničních služeb, naší společnosti jako 

celku. Krize COVID-19 by bylo v tomto ohledu považováno za malé narušení ve srovnání s 

velkým kybernetickým útokem. V takové situaci si musíme položit otázku, jak jsme to mohli 

udělat, přestože jsme měli veškeré informace o možnosti a závažnosti rizika útoku.“9 

 

Mám jiný zdroj: 

 

 

 
9 https://youtu.be/oaP079ifubs (Toto video již není dostupné) 

https://youtu.be/oaP079ifubs?fbclid=IwAR0LBx1CYrYy5dK_wuJWF5LzEF2JADQOxoEaMbsIrdVTsyfET6PErZQ7iEo
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Tento článek je také odstraněn – mám také jiný zdroj – pro připomenutí: 

 

 

 

 

 

Město Trnava (Slovenská republika) bylo testovacím místem pro covid pasy. Česká republika 

je nyní testovacím místem pro implementaci mezinárodního pandemického nástroje WHO. 

Vláda ČR dokonce při schvalování novelizovaného (rozšířeného) znění pandemického zákona 

porušila jednací řád Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. Vyhlásila stav legislativní nouze, 

což kritizovali právně vzdělaní představitelé horní komory Parlamentu ČR. Stav legislativní 

nouze byl pro vládu ČR nutnou lží. Vše to stojí na lži. 

 

Na čem chce WHO stavět svůj další nástroj? Varování od odborníků: patologů, právníků a 

dalších je už dost. Nechte si své lži a neobtěžujte lidstvo. Reiner Fuellmich již varoval před 

globální společnou vládou, jednou digitální měnou, vylidňováním atd. 

 

 

 

 

Je prokazatelné, že na omezování lidských práv se dlouhodobě systematicky pracuje. 
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26. března 1991 přijal Kongres Spojených států rezoluci10 odkazující na Sedm Noemových 

zákonů, což je v rozporu s ústavou Spojených států, jak uvádí: 

 

„První dodatek stanoví, že Kongres nevydává žádný zákon, který by respektoval založení 

náboženství nebo zakazoval jeho svobodné uplatňování. Chrání svobodu slova, tisku, 

shromažďování a právo žádat vládu o nápravu křivd.“11 

 

Tato rezoluce je připravena, i když ještě nebylo spuštěna. Politici s ní počítají. 

„Novinky: Noemovy zákony  ocenili prezident Evropské unie, USA a Austrálie“ (pondělí 24. 

dubna 2017)12 Tato zpráva je ve skutečnosti výzvou, aby Spojené státy opustily svou ústavu. 

Co by tedy měly dělat ostatní země? Dobrovolně opustit své ústavy ve jménu poslušnosti 

povinné náboženské legislativy. Testuje se také v několika zemích, jako je Nedělní zákon 

v Jižní  Africe.13 Moderní (nadcházející) náboženství zvané klimatická neděle14. V České 

republice, která v roce 2002 neratifikovala dohodu s Vatikánem, se zkoušelo nedělní uzavírání 

obchodů - jako záminka k zamezení šíření nákazy covidem -19. Jak to nakonec dopadlo? 

Články typu: „Nedělní zákaz nic neřeší. Lidé zaplňují obchody v sobotu, říkají obchodníci.15 

V textu Noachových zákonů je slovo Bůh dokonce zaměňováno s G-D.16 Toto je velmi 

neobvyklé vysvětlení: „Máte jednu stopu, ale druhou jste minuli. Souvisí to s vaším jazykem. 

Říkejme tomu ‚fixace věcí‘.“ „Celý svět se v našich myslích zredukoval na hromadné 

vrakoviště věcí. Takže i G-d je definován jako věc...“ Možná to někteří ateisté přijmou. A na 

tomto základě chce někdo budovat etiku pro celý svět? 

 

Bude lepší, když otevřete Bibli a poznáte toho, kdo o sobě řekl: 

> Vezměte na sebe mé jho a učte se ode mne, neboť jsem tichý a pokorného srdce: a naleznete 

odpočinutí svým duším.< (Matouš 11,29; Český ekumenický překlad) 

 

Toto je Ježíš Kristus, který dokázal prokouknout pasti: 

 

Tehdy farizeové šli a radili se, jak by Ježíšovi nějakým slovem nastražili léčku.  Poslali za 

ním své učedníky s herodiány, aby řekli: „Mistře, víme, že jsi pravdivý a učíš cestě Boží podle 

 
10 https://www.congress.gov/bill/102nd-congress/house-joint-resolution/104/text 
11https://www.whitehouse.gov/about-the-white-house/our-government/the-constitution/  
12 https://stopnoahidelaw.blogspot.com/2017/04/news-noahide-law-praised-by-president.html 
13 https://mckinneylaw.iu.edu/iiclr/pdf/vol11p563.pdf 
14 https://stpeterandtheguardianangels.com/climate-sunday/ 
15 https://www.idnes.cz/ekonomika/domaci/vlada-zakaz-prodeje-prouza-svaz-obchodu-

prodejny.A201027_081810_ekonomika_ven 
16https://www.chabad.org/library/article_cdo/aid/62221/jewish/The-7-Noahide-Laws-Universal-Morality.htm  
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pravdy; na nikoho se neohlížíš a nebereš ohled na postavení člověka. Pověz nám tedy, co myslíš: 

Je dovoleno dávat daň císaři, nebo ne?“ Ale Ježíš poznal jejich zlý úmysl a řekl: „Co mě 

pokoušíte, pokrytci? Ukažte mi peníz daně!“ Podali mu denár.  On jim řekl: „Čí je tento obraz 

a nápis?“ Odpověděli: „Císařův.“ Tu jim řekl: „Odevzdejte tedy, co je císařovo, císa ři, a co je 

Boží, Bohu.“ Když to slyšeli, podivili se, nechali ho a odešli.< (Matouš 22,15- 22; Český 

ekumenický překlad) 

 

Máte také nějaké plány, které byly odhaleny, takže postupujte podle vzoru, opusťte  je, nechte 

všechny lidi žít v míru. 

 

Papež by měl číst Bibli pořádně – nejlépe v původních jazycích (hebrejštině, aramejštině a 

řečtině). Jméno papež je ekvivalentem Svatého otce, takzvaného Kristova zástupce (náměstka). 

Ježíš Kristus řekl: „Vy však si nedávejte říkat ‚Mistře‘: jediný je váš Mistr, vy  všichni 

jste bratří. A nikomu na zemi nedávejte jméno ‚Otec‘: jediný je váš Otec, ten nebeský.  

Ani si nedávejte říkat ‚Učiteli‘: váš učitel je jeden, Kristus. Kdo je z vás největší, bude 

váš služebník. Kdo se povyšuje, bude ponížen, a kdo se ponižuje, bude povýšen.“ 

(Matouš 23,8- 12; Český ekumenický překlad) Sám Ježíš Kristus tedy vylučuje existenci 

papeže. Zároveň každý papež tvrdí, že následuje ve svém postavení apoštola Petra. Přeložím to 

přímo z řeckého originálu: 

ἀποκριθεὶς δὲ Σίμων Πέτρος εἶπεν· σὺ εἶ ὁ χριστὸς ὁ υἱὸς τοῦ θεοῦ τοῦ ζῶντος. Ἀποκριθεὶς δὲ 

ὁ Ἰησοῦς εἶπεν αὐτῷ· μακάριος εἶ, Σίμων Βαριωνᾶ, ὅτι σὰρξ καὶ αἷμα οὐκ ἀπεκάλυψέν σοι 

ἀλλ’ ὁ πατήρ μου ὁ ἐν τοῖς οὐρανοῖς. κἀγὼ δέ σοι λέγω ὅτι σὺ εἶ Πέτρος, καὶ ἐπὶ ταύτῃ τῇ πέτρᾳ 

οἰκοδομήσω μου τὴν ἐκκλησίαν καὶ πύλαι ᾅδου οὐ κατισχύσουσιν αὐτῆς. (Mathew 16,16-18, 

Greek; Nestle Aland 28) 

V tomto původním textu je dokonce dvakrát výraz ἀποκριθεὶς, který Bible ve své původní 

podobě nepřekládá. Angličtina nemá přesné jediné slovo, které by jej vyjádřilo, jako řečtina – 

trpné příčestí 3. osoby jednotného čísla, aby vyjádřila, že odpověď byla dána shora. 

Ježíš dal Šimonovi jméno Petr (Πέτρος). Πέτρος je v řečtině mužského  rodu. Tato skála dala 

odpověď Petrovi a také Ježíšovi, takže na ní může Ježíš postavit církev. Petr se tedy měl opřít 

o skálu. 

>Když pak Šimon Petr dostal odpověď, řekl: „Ty jsi Kristus, Syn Boha živého.“ Když pak 

Ježíš dostal odpověď, řekl mu: Požehnaný jsi, Šimone, synu Jonášův, neboť toto tělo a krev 

toneodkryly, ale můj Otec, který je v nebesích. A já ti říkám, ty jsi Petr a já postavím 

církev na té skále…“< 

Kde je uvedeno, že se Bůh nazývá skálou? 

Nestrachujte se! Nebuďte zmateni. Což jsem ti vše neohlašoval a neoznamoval už 

předem? Vy jste moji svědkové. Což je Bůh kromě mne? Jiné skály není, já o žádné 

nevím.“ (Izajáš 44,8; Český ekumenický překlad)  
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Nikoho tedy nesmí překvapit, že slovenská politická reprezentace přišla s návrhem na zákaz 

Bible. (Na Slovensku jde o druhý pokus, první proběhl v roce 2018). Každý, kdo čte Bibli, si 

také uvědomí, že Evropský parlament vypadá jako Babylonská věž. 

 

 

Dokonce i mnoho z jeho činů je srovnatelných s činy popsanými v Genesis 11. 

 

> Celá země byla jednotná v řeči i v činech. … Nato řekli: „Nuže, vybudujme si město 

a věž, jejíž vrchol bude v nebi. Tak si učiníme jméno  a nebudeme rozptýleni po celé 

zemi.“ Hospodin totiž řekl: „Hle, jsou jeden lid a všichni mají jednu řeč. A toto je teprve 

začátek jejich díla. Pak nebudou chtít ustoupit od ničeho, co si usmyslí provést.  Nuže, 

sestoupíme a zmateme jim tam řeč, aby si navzájem nerozuměli.“  I rozehnal je Hospodin 

po celé zemi, takže upustili od budování města. Proto se jeho jméno nazývá Bábel (to je 

Zmatek), že tam Hospodin zmátl řeč veškeré země a lid rozehnal po celé zemi.< (Gn 

11,6; Český ekumenický překlad) 

Zvýrazněná část: Dokonalá definice Evropského parlamentu v Bruselu, který chce 

mít jméno Boží. 

 

 

Nikoho tedy nesmí překvapit, že slovenská politická reprezentace přišla s návrhem na 

zákaz Bible. (Jde o druhý pokus na Slovensku, první proběhl v roce 2018 „Usiluje Danko 

o zákaz Biblie na Slovensku? Alebo, čo sa chystá! ... prečo by Židia na území Slovenska 

mali byť viac chránení ako Slováci.“[19. 10. 2018])17,18 

 

 
17 
https://webcache.googleusercontent.com/search?q=cache:q7Br9KuiQDsJ:https://www.hlavnespravy.sk/usiluje-

danko-o-zakaz-biblie-na-slovensku-alebo-co-sa-chysta/1555886+&cd=2&hl=cs&ct=clnk&gl=dk 
18 https://www.nrsr.sk/web/Default.aspx?sid=zakony/cpt&ZakZborID=13&CisObdobia=7&ID=1125 
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I tato slova, která jsou posledním vodítkem na internetu, ukazují účelové vyhlazování 

reality. Evropská unie propaguje LGBT, Bible tomu brání. Proto ty útoky na Maďarsko, 

v jehož ústavě je napsáno: 

K. cikk19 

(1) Magyarország védi a házasság intézményét mint férfi és nő között, önkéntes elhatározás 

alapján létrejött életközösséget, valamint a családot mint a nemzet fennmaradásának alapját . 

(2) Magyarország támogatja a gyermekvállalást. (3) A családok védelmét sarkalatos törvény 

szabályozza. 

 

Anglicky: 

Článek K. 

(1) Maďarsko chrání institut manželství jako dobrovolného rozhodnutí mezi mužem a 

ženou, rodinu jako základ přežití národa. 

(2) Maďarsko podporuje adopci dětí.  

(3) Ochrana rodiny je upravena základním zákonem.  

 

Ústava Polské republiky obsahuje podobný text: 

Článek 18 

„Manželství, které je svazkem muže a ženy, stejně jako rodina, mateřství a rodičovství, bude 

svěřeno pod ochranu a péči Polské republiky.“20 

 

 

Neexistuje žádný LGBTQI21 + pedofil = LGBTQIP; pak bude snazší schvalovat bigamii s více 

malými dívkami (kvůli muslimům). V Německu budou mít svůj problém oficiálně 

vyřešený(ironie). Lidská práva22 vás nezajímají. Máte jasný úkol, který se snažíte splnit. Když 

žije muž s mužem nebo žena se ženou, nemohou se rozmnožovat. To je cíl – nerozmnožovat 

se. „Vylidňování by mělo být nejvyšší prioritou zahraniční politiky vůči třetímu světu.“ (Henry 

Kissinger, 1974). Tato teze šla ještě dále – za hranice třetího světa. Snížit celkovou populaci na 

přibližně 500 000 lidí. (zdroj: právník Reiner Fuellmich; 5. února 2022) 

Kdo má být tedy souzen za genocidu, Vladimir Putin, který byl vyprovokován k útoku na 

Ukrajinu, nebo spíše také prezident Ukrajiny, který je také jedním z lidí odstraňujících důležité 

úřední dokumenty? 

 
19 https://www.parlament.hu/irom39/02627/02627.pdf 
20 https://www.sejm.gov.pl/prawo/konst/angielski/kon1.htm 
21 https://www.nami.org/Your-Journey/Identity-and-Cultural-Dimensions/LGBTQI 
22 https://outrightinternational.org/region/europe-and-central-asia 
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Když jsem 25. února 2022 napsal dopis vládě České republiky, na stránkách prezidenta 

Ukrajiny byl ještě dokument v ukrajinštině: 

VYHLÁŠKA PREZIDENTA UKRAJINY №117 / 2021 K rozhodnutí Rady národní 

bezpečnosti a obrany Ukrajiny ze dne 11. března 2021 „O strategii deokupace a reintegrace 

dočasně okupovaného území Autonomní republiky Krym a města Sevastopol " 

Po nějaké době jsem zjistil, že dokument není na jeho stránkách, a napsal jsem to slovenskému 

ministru zdravotnictví Vladimíru Lengvarskému, zjistil jsem, že je pouze na stránkách Nejvyšší 

rady Ukrajiny. 

Obojí jsem zmínil v dopise prezidentu České republiky Miloši Zemanovi 8. března 2022, nyní 

je vše zpět.23,24 

Je vidět, že někdo z České nebo Slovenské republiky je dobrý informátor ukrajinského 

prezidenta, a že tedy situace není taková, jak ji prezentují média. Tento dokument 

pravděpodobně nemusí být nutně skrytý. 

 

19. února 2022 - Prezident Zelenskyj na bezpečnostní konferenci v Mnichově prohlásil, že 

Ukrajina zvažuje odstoupení od Smlouvy o nešíření jaderných zbraní; jinými slovy, uvažuje o 

pořízení jaderných zbraní. Proti komu? 

Neospravedlňuji rozhodnutí Vladimira Putina, ale 19. února dal prezident Ukrajiny jasně 

najevo, že něco není v pořádku, ale nejen v Rusku. 

A co kybernetické útoky popsané Klausem Schwabem v oficiálním (odstraněném, přesto 

zachyceném) článku a videu (odstraněném, přesto zachyceném)? Budou média informovat, že 

Rusko způsobilo kybernetické útoky? Tedros a jeho tým to dobře maskují, ale to neznamená, 

že jsou lidé nepozorní a neaktivní. Uchovávejte svůj globální dokument pro někoho jiného, než 

jsou lidé na planetě Zemi. Jestli někomu záleželo na lidském zdraví, byl to Ježíš Kristus. Můžete 

si o tom přečíst (Bible; například: Matouš 8 a 9). Bibli si nenecháme zakázat, dokonce je 

zmiňována v řecké ústavě. I kdyby zákaz Bible nařídil papež jako v roce 1199 Innocenc III. 

(dnes: solidarita s jinými náboženstvími?)  

V této souvislosti si mohu vzpomenout na další smazaný, i když neoficiální, článek, kde má 

prezident Biden jezuitskou bibli, na kterou přísahal – je plná okultismu. (odstraněno, přesto 

zachyceno) 

 
23https://www.president.gov.ua/documents/1172021-37533   
24 https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/117/2021#Text 
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Těch smazaných článků je příliš mnoho na to, aby lidé věřili svým vládám, a dokonce i 

SVĚTOVÉ ZDRAVOTNICKÉ ORGANIZACI. 

 

Mimochodem, současný představitel městského státu Vatikán napsal: 

 

„To vše jistě vyžaduje alternativní způsob myšlení. Bez pokusu vstoupit do tohoto způsobu 

myšlení bude to, co zde říkám, znít divoce nerealisticky. Na druhou stranu, pokud přijmeme 

velký princip, že existují práva, která se rodí z naší nezcizitelné lidské důstojnosti, můžeme se 

postavit výzvě představy nového lidství. Můžeme usilovat o svět, který poskytuje půdu, bydlení 

a práci pro všechny. Toto je pravá cesta míru, nikoli nesmyslná a krátkozraká strategie 

rozsévání strachu a nedůvěry tváří v tvář hrozbám zvenčí. Neboť skutečný a trvalý mír bude 

možný pouze ‚na základě globální etiky solidarity a spolupráce ve službách budoucnosti 

formované vzájemnou závislostí a sdílenou odpovědností v celé lidské rodině.‘“25 

Mario Bergoglio SJ se ve své encyklice Fratelli tutti (citovaný odstavec 127) veřejně nehlásí k 

apoštolu Petrovi, ale ke globální ideologii. Reiner Fuellmich před tím varuje, aby OSN měla 

globální nadvládu. Mario Bergoglio SJ veřejně podpořil podávání injekcí nazývaných vakcíny 

proti covidu-19. Měl by se zamyslet nad tím, proč podporuje genocidu.26 

 
25 http://www.vatican.va/content/francesco/en/encyclicals/documents/papa-francesco_20201003_enciclica-

fratelli-tutti.html 
26 https://twitter.com/pontifex/status/1427875189509984261?lang=cs 
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Tato fotka a text na twitteru (9. listopadu 2021) je také zarážející. Možná to objasňuje snahu 

zakázat Bibli: 

 

Strážce mezinárodního míru a bezpečnosti sedí na Visitor's Plaza před sídlem #OSN. Strážce 

je spojením jaguára a orla a darován vládou Oaxaca v Mexiku @MexOnu. Vytvořili jej umělci 

Jacobo a Maria Angeles. Foto OSN/Manuel Elías. 

 

Daniel řekl: „Viděl jsem v nočním vidění, hle, čtyři nebeské větry rozbouřily Velké 

moře. A z moře vystoupila čtyři veliká zvířata, odlišná jedno od druhého. První bylo 

jako lev a mělo orlí křídla. Viděl jsem, že mu byla křídla oškubána, bylo pozvednuto 

od země a postaveno na nohy jako člověk a dáno mu lidské srdce . (Bible; Daniel7,2-

4; Český ekumenický překlad) 

 

Viděl jsem, že ten roh vedl válku proti svatým a přemáhal je, až přišel Věkovitý a soud 

byl předán svatým Nejvyššího; nadešla doba a království dostali do držení svatí . Bude 

mluvit proti Nejvyššímu a bude hubit svaté Nejvyššího. Bude se snažit změnit doby a 

zákon. Svatí budou vydáni do jeho rukou až do času a časů a poloviny času , avšak 

zasedne soud a vladařskou moc mu odejmou, a bude úplně vyhlazen a zahuben . (Bible; 

Daniel 7,21-22.25-26; Český ekumenický překlad) 

Roh je představitelem Vatikánu, respektive celého papežského systému. Toto je 

klimatická neděle. Pod rouškou klimatu je svět nenápadně inklinován k tomu, aby každý 

(včetně Židů) přijal neděli jako náboženský den. Zákaz Bible může vést k tomu, že lidé 

nebudou moci číst, co řekl Pán Bůh:  
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>Odpověděl jim: To je to, co promluvil Hospodin: Zítra bude odpočinutí – svatá sobota 

Hospodinova. To, co máte napéct, napečte a to, co máte uvařit, uvařte a vše, co bude 

přebývat, si uložte a uchovejte do rána.< (Bible; Exodus 16,23; Český studijní překlad) 

 

Dokonce i v minulosti byly překlady původních textů tendenčně upravovány:   

„Vždyť Syn člověka je pánem nad sobotou.“ (Matouš 12,8; Český ekumenický překlad)  

Zde je původní řecký text Matouše 12 ,8 a doslovný anglický překlad: 

κύριος γάρ ἐστιν τοῦ σαββάτου ὁ υἱὸς τοῦ ἀνθρώπου. 

Vždyť Syn člověka je Pánem soboty. 

 

V čem je to jiné? V jediné spojce (dokonce/tj. uvedená předložka nad - poznámka pro 

překlad do češtiny), která byla v minulosti dodávána účelově. Dnes to má Bible po celém 

světě a kdo neumí novozákonní řečtinu, je oklamán. Římskokatolická církev, přesněji 

papežství, chtěla zavést neděli po staletí. Jde spíš o neděli než o Boha, tak proč 

nekývnout na globální spolupráci, když se to hodí.  

 

Odstranění německého informačního článku je nedůvěryhodné: (odstraněno, přesto zachyceno) 

 

 

 

Proč právní ukotvení volné neděle?  (Proč se politici na Slovensku už podruhé snaží Bibli 

zakázat?) 
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Nevadí, že tento článek byl odstraněn? 

 

 

 

 

 

Jde přece o globální spolupráci. Především zmizela fotografie jezuitské bible (Joe Biden) a 

materiály Klause Schwaba – to bylo důležitější pro všechny lháře. 

 

V následujícím dopise více o vakcínách, PCR testech, Ukrajině. 

 

Vy, kteří sloužíte těmto lhářům a genocidě, máte s nimi krev na rukou. 

 

„Jedinečný status WHO jako organizace založené na vědě a důkazech, která stanovuje globálně 

použitelné normy a standardy, ji činí životně důležitou v rychle se měnícím světě.“27 Toto 

prohlášení je rovněž lží a svědčí o dlouhodobé přípravě WHO na kontrolu lidstva. 

 

Stejně jako Klaus Schwab, lže  i Evropská unie : „V důsledku koronavirové krize 

digitální strategie Evropské komise získává obnovený význam, protože digitální nástroje se 

používají k: 

 
27 https://www.who.int/about/what-we-do/thirteenth-general-programme-of-work-2019---2023   
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sledování šíření koronaviru, výzkumu a vývoji diagnostiky, léčby a zajištění vakcín, aby 

Evropané mohli zůstat ve spojení a v bezpečí online, dokud budou platit omezení, a 

sociální a ekonomické aktivity se stávají digitálnějšími, občané a podniky spoléhají na internet 

a konektivitu. Díky širokopásmovým sítím a digitální infrastruktuře můžeme pokračovat 

v učení, socializaci a práci. 

Důvěryhodné služby pro podniky, eGovernment a eHealth zajišťují kontinuitu a dostupnost 

veřejných služeb, zatímco důvěryhodné bezpečnostní systémy chrání naše identity online a 

zajišťují, že naše aktivity zůstávají soukromé.“28 

 

Proto je jen dobře, že Viktor Orbán mluvil o odchodu Maďarska z EU29, dal jasně najevo situaci 

v Evropské unii. 

 

Mgr. Jiří Holý, teolog 

 

19. dubna 2022 

 

 
28 https://ec.europa.eu/info/live-work-travel-eu/coronavirus-response/digital-solutions-during-pandemic_en  
29 https://www.euractiv.com/section/politics/short_news/government-denies-orban-hinted-at-hungarys-eu-exit/   


